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SAFETY INFORMATION
1. Please read these instructions carefully before you start installation 

and assembly.
2. Keep all information and instructions in a safe place.
3. Follow the instructions.
4. Observe all safety warnings. Never remove safety warnings or other 

information from the equipment.
5. Be attentive when setting up the product and protect yourself from injury.
6. This product is intended for indoor use only. Using it outdoors could lead 

to product failure and personal injury.
7. Do not modify this equipment.
8. Comply with all applicable disposal laws in your country. During disposal 

of packaging, please separate plastic and paper/cardboard.
9. Plastic bags must be kept out of reach of children.
10. If you have any questions refering to this instruction or any warnings, 

please contact your local distributor.

MANUFACTURER’S WARRANTY & LIMITATION OF LIABILITY 
You can find our current warranty conditions and limitation of liability at: 
https://cdn-shop.adamhall.com/media/pdf/MANUFACTURERS- 
DECLARATIONS_GRAVITY_09-2021.pdf
To request warranty service for a product, please contact Adam Hall GmbH, 
Adam-Hall-Str. 1, 61267 Neu Anspach / Email Info@adamhall.com /
49 (0) 6081 / 94 19-0

            PROPER DISPOSAL OF THIS PRODUCT 
(WASTE ELECTRICAL AND ELECTRONIC EQUIPMENT) 
(Valid in the European Union and other European countries with waste 
separation) 

This symbol on the product,or the documents accompanying the product, 
indicates that this appliance may not be treated as household waste. This is 
to avoid environmental damage or personal injury due to uncontrolled waste 
disposal. Please dispose of this product separately from other waste and have 
it recycled to promote sustainable economic activity.

CAUTION
BEFORE USING THE INSTALLATION, PLEASE CHECK THAT THE TRIPOD IS IN A 
SECURE POSITION AND, IF NECESSARY, ALSO SECURE IT AGAINST POSSIBLE 
TIPPING.

LA WI 1
WHEEL INSERT FOR STANDS WITH BASE PLATE

FEATURES
• Suitable for all Gravity® stands with square base plate
• Convenient manoeuvring of previously assembled stands
• 40 kg load-bearing capacity
• Sturdy and durable design made of 5 mm thick steel
• Low rolling resistance, non-slip rubber castors

DESCRIPTION
The Gravity® LA WI 1 wheel insert is the ideal solution for all owners of 
Gravity® stands with a square base plate (such as LS 431 B, LS 431 W, 
LS 331 B) who want maximum portability and flexibility. The insert makes 
it possible for these stands to be moved effortlessly and safely without 
having to dismantle them. 

Thanks to the sophisticated design, the wheel insert is quickly attached to 
the base plate and ready for immediate use. The maximum load-bearing 
capacity of 40 kg makes it ideally suited for both light and heavy stands. The 
solid construction made of 5 mm thick steel guarantees a long service life and 
provides a solid foundation for daily professional use. The non-slip, low rolling 
resistance rubber castors ensure smooth and safe manoeuvring.

Moreover, the LA WI 1 is also suitable for use with truss plates up to 7 mm in 
thickness.

Product number GLAWI1

Product type Stands & tripods accessories

Type Transport systems

Colour Black

Material Steel

Surface Powder coated

Mounting Add-on mounting

Wheel material Rubber

Wheel colour Black

Wheel diameter 76 mm

Width 541 mm

Height 76 mm

Depth 186 mm

Max. load 40 kg

Weight 3.1 kg

Slide-in opening 7 mm

SPECIFICATIONS
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SICHERHEITSHINWEISE
1. Bitte lesen Sie diese Bedienungsanleitung sorgfältig, bevor Sie mit der 

Montage und dem Aufbau beginnen.
2. Bewahren Sie alle Informationen und Anleitungen an einem sicheren Ort auf.
3. Folgen Sie den Anleitungen.
4. Beachten Sie stets alle Sicherheitshinweise. Entfernen Sie niemals 

Sicherheitshinweise oder andere Informationen von dem Produkt.
5. Seien Sie beim Aufbauen des Produkts aufmerksam und schützen sich 

vor Verletzungen.
6. Dieses Produkt ist ausschließlich für den Einsatz in Innenräumen bestimmt. 

Der Einsatz im Außenbereich kann zu Schäden am Produkt und zu 
Personenschäden führen.

7. Nehmen Sie keine Veränderungen an diesem Produkt vor.
8. Beachten Sie bei der Entsorgung die in Ihrem Land geltenden Gesetze. 

Trennen Sie bei der Entsorgung bitte Kunststoff und Papier bzw. 
Kartonagen voneinander.

9. Kunststoffbeutel müssen außer Reichweite von Kindern aufbewahrt werden.
10. Falls Sie Fragen zu dieser Anleitung oder zu den Sicherheitshinweisen 

haben, wenden Sie sich bitte an Ihren Fachhändler/Vertrieb.

HERSTELLERGARANTIE & HAFTUNGSBESCHRÄNKUNG 
Unsere aktuellen Garantiebedingungen und Haftungsbeschränkung finden 
Sie unter: https://cdn-shop.adamhall.com/media/pdf/MANUFACTURERS- 
DECLARATIONS_GRAVITY_09-2021.pdf

Im Service Fall wenden Sie sich bitte an Adam Hall GmbH, Adam-Hall-Str. 1, 
61267 Neu Anspach / E-Mail Info@adamhall.com / +49 (0)6081 / 94 19-0

 KORREKTE ENTSORGUNG DIESES PRODUKTS  
(Gültig in der Europäischen Union und anderen europäischen Ländern 
mit Mülltrennung). Dieses Symbol auf dem Produkt oder dazugehörigen 
Dokumenten weist darauf hin, dass das Gerät am Ende der Produkt-

lebenszeit nicht zusammen mit dem normalen Hausmüll entsorgt werden 
darf, um Umwelt- oder Personenschäden durch unkontrollierte Abfallent-
sorgung zu vermeiden. Bitte entsorgen Sie dieses Produkt getrennt von anderen  
Abfällen und führen es zur Förderung nachhaltiger Wirtschaftskreisläufe dem 
Recycling zu. Als Privatkunde erhalten Sie Informationen zu umweltfreundlichen 
Entsorgungsmöglichkeiten über den Händler, bei dem das Produkt erworben 
wurde, oder über die entsprechenden regionalen Behörden. Als gewerblicher 
Nutzer kontaktieren Sie bitte Ihren Lieferanten und prüfen die ggf. vertraglich 
vereinbarten Konditionen zur Entsorgung der Geräte. Dieses Produkt darf nicht 
zusammen mit anderen gewerblichen Abfällen entsorgt werden. 

FEATURES
• Geeignet für alle Gravity®-Stative mit quadratischer Bodenplatte
• Einfaches Bewegen von bereits montierten Stativen
• 40 kg Tragkraft
• Solide und langlebige Konstruktion aus 5 mm dickem Stahl
• Rollwiderstandsarme, rutschhemmende Gummirollen

BESCHREIBUNG
Der Gravity® LA WI 1 Radeinschub ist die ideale Lösung für alle Besitzer von 
Gravity®-Stativen mit quadratischer Bodenplatte (z.B. LS 431 B, LS 431 W, 
LS 331 B, u.a.), die maximale Mobilität und Flexibilität wünschen. Mit seiner 
Hilfe können diese Stative mühelos und sicher bewegt werden, ohne sie 
abbauen zu müssen. 

Dank der durchdachten Konstruktion ist der Radeinschub schnell auf die 
Bodenplatte aufgesteckt und sofort einsatzbereit. Mit einer maximalen 
Belastbarkeit von 40 kg ist er sowohl für leichte als auch für schwerere Stative 
bestens geeignet. Die solide Bauweise aus 5 mm dickem Stahl garantiert 
eine lange Lebensdauer und bietet eine solide Basis für den täglichen 
professionellen Einsatz. Die rutschhemmenden, rollwiderstandsarmen 
Gummirollen sorgen für sanftes und sicheres Manövrieren.

Übrigens: Der LA WI 1 eignet sich auch für die Verwendung mit Trussplatten 
bis zu einer Dicke von 7 mm. 

SPEZIFIKATIONEN

LA WI 1
RADEINSCHUB FÜR STATIVE MIT BODENPLATTE

Artikel Nr. GLAWI1

Produktart Ständer und Stative Zubehör

Typ Transportsysteme

Farbe Schwarz

Material Stahl

Oberläche Pulverbeschichtet

Bauweise / Montageart Anbaumontage

Material Räder Gummi

Farbe Räder Schwarz

Durchmesser Rad 76 mm

Breite 541 mm

Höhe 76 mm

Tiefe 186 mm

Maximallast 40 kg

Gewicht 3,1 kg

Einschuböffnung 7 mm

ACHTUNG:
BITTE ÜBERPRÜFEN SIE VOR INBETRIEBNAHME DER INSTALLATION DEN 
SICHEREN STAND DES STATIVES UND SICHERN SIE ES GGF. ZUSÄTZLICH 
GEGEN MÖGLICHES KIPPEN.


